

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 9/2018**

**AIKA:** 26.2.2018 klo 19.00

**PAIKKA:** Yhdistyksen kerhuhuoneisto  
Suvilahdenkatu 10 B, 5. krs

**LÄSNÄ:** Jemina Fallenius, puheenjohtaja  
Sara Antonacci, sihteeri  
Katja Hoppu  
Daniel Barriskell  
Helmi Hieta-aho  
Inka Sajakoski  
Olga Larinkari

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Fallenius avasi kokouksen kello 19.13.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Sihteeri Antonacci kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Antonaccia ruoasta.

Ulkoasiainvastaava Sajakoski antoi tuliaisia Islannin Penismuseosta.

Puheenjohtaja Fallenius heitti peniksen Sajakoskea päin.

Epäiltiin taloudenhoitaja Barriskelilla olevan ilmoitusasiaa.

Epäiltiin opintovastaava Larinkaria vastuuttomasta alkoholinkäytöstä.

Todettiin Hammaslääketieteenkandidaattiseura ry:n vuosijuhlilla ja Poronkusemassa edustetun.

Sajakoski ilmoitti ottaneensa uuden tatuoinnin. Kehuttiin Sajakosken uutta tatuointia.

Lähetettiin terveisiä pöytäkirjojen lukijoille.

## **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

## **6. Opintoasiat**

### **6.1 Valiokunnan tapahtumat**

#### **6.1.1 Studia Iuridica 11.4.**

Opintovastaava Larinkari kertoi tapahtuman järjestelyiden etenemisestä.

#### **6.1.2 Muut valiokunnan tapahtumat**

Opintovastaava Larinkari kertoi tulevasta graduillasta.

### **6.2 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Larinkari kertoi tavanneensa HYYn opintovastaavat ja muiden ainejärjestöjen opintovastaavia.

Larinkari kertoi viimeisimmästä ON-johtoryhmän kokouksesta.

Larinkari kertoi Helsingin yliopiston olevan lakossa keskiviikkona 28.2.

## **7. Ulkoasiat**

### **7.1 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi Lexin KV-viikolle lähtevän aiemmin mainittujen henkilöiden lisäksi Sakari Kalpio.

### **7.2 Pykälän KV-viikko**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi KV-viikon järjestelyiden etenemisestä.

Sajakoski esitteli KV-viikon aikataulua.

### **7.3 Artikla-sitsit 23.3.**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi Artikla-sitsien Facebook-tapahtuman julkaistavan pian.

Sajakoski kertoi Facebook-tapahtumassa mainostettavan myös Pykälä Beer Pong-kerhon Justice League-tapahtumaa.

### **7.4 Lex-sitsit 23.4.**

Ei uutta asiaa.

#### **7.5 LKS-sitsit 28.4.**

Ei uutta asiaa.

#### **7.6 KY-sitsit 18.5.**

Ei uutta asiaa.

#### **7.7 Muut ulkoasiat**

Ulkoasiainvastaava Sajakoski kertoi tilattujen Pykälä Exchange-tarrojen saapuneen.

Sajakoski kertoi Lauri Teräsvuoren lähtevän edustamaan yhdistystä Keskisuomalaisen osakunnan vuosijuhlille.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Hoppu ottamaan tiedotuspenis syliinsä. Hoppu jakoi postin.

### **8. Tila-asiat**

#### **8.1 Tilavuokrat**

Keskusteltiin tulevasta tilavuokrasta.

#### **8.2 Muut tila-asiat**

Puheenjohtaja Fallenius esitteli tila-asiat tilavastaava Ailan poissa ollessa.

Pohdittiin Pykäläteko-tauluun tulevia perusteluita vuoden 2018 Pykäläteolle.

### **9. Tiedotusasiat**

#### **9.1 Palautteen kerääminen**

Tiedotusvastaava Hoppu kertoi Laskiais- ja Ystävänpäiväsitseistä kerätystä palautteesta.

#### **9.2 Muut tiedotusasiat**

Ei muita tiedotusasioita.

### **10. Yrityssuhdeasiat**

#### **10.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Antonacci kertoi menneistä ja tulevista yhteistyötapaamisista.

#### **10.2 Vuosijuhlat**

Sihteeri Antonacci kertoi paikkoja vuosijuhlille lisättävän 24.

### **10.3 Muut yrityssuhdeasiat**

Keskusteltiin Inter Vivoksen budjetin seurannasta ja painotalon kilpailutuksesta. Päätettiin päätoimittajan tekävän vuosittain toteuman ja kilpailuttavan painotalon ensi vuodesta lähtien.

Kokoustauko alkoi kello 20.17.

Kokoustauko päättyi kello 20.25.

## **11. Yleisasiat**

### **11.1 Kaverisitsit 9.3.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi tapahtuman olevan loppuunmyyty.

### **11.2 Kertun kepittäjäiset 21.3.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi approkartan lähetetyn painoon.

### **11.3 Pykälä-viikko 9.–15.4.**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi § Kick Off-tapahtuman järjestettävän tänä vuonna Hard Rock Cafessa.

Hieta-aho kertoi tapahtuman aikataulusta.

### **11.4 Sillis**

Keskusteltiin tapahtuman järjestelyiden etenemisestä.

### **11.5 Vappu**

Suunniteltiin Pykälälaakson järjestämistä.

### **11.6 Pääsykoebileet 15.5.**

Keskusteltiin tapahtuman aikataulusta.

### **11.7 University Rowing Competition 18.5.**

Todettiin Pykälän kokoavan joukkueen kilpailuun.

### **11.8 Kesän avajaiset**

Yleisvastaava Hieta-aho kertoi järjestävien tahojen kokoustavan 28.2.

### **11.9 Muut yleisasiat**

Todettiin Pykälän syksyn aikataulua suunniteltavan tarkemmin hallituksen kesäseminaarissa.

## **12. Talous**

### **12.1 Avustushakemukset**

Ei uusia avustushakemuksia.

### **12.2 Valmennuskurssit**

Keskusteltiin valmennuskursseista.

### **12.3 Kerhojen lisäavustuksesta päättäminen**

Keskusteltiin lisäavustushakemuksista.

### **12.4 Muut talousasiat**

#### **12.4.1 HELPin toiminnantarkastus**

Velvoitettiin yleisvastaava Hieta-aho poistumaan esteellisenä.

Käytiin läpi HELPin toteuma viime vuodelta.

Päätettiin taloudenhoitaja Barriskellin tarkastavan HELPin toimintakertomuksen ja puheenjohtaja Falleniuksen ja ulkoasiainvastaava Sajakosken allekirjoittavan sen.

Yleisvastaava Hieta-aho palasi kokoukseen.

#### **12.4.2 Muut talousasiat**

Hyväksyttiin Minne vaihtoon-illan, Ystävänäpäivä-sitsien ja Kevätkauden avajaisten toteumat.

Nimitettiin taloustoimikunnan jäseneksi Jami Vehviläinen.

Keskusteltiin muista talousasioista.

Kokoustauko alkoi kello 22.02.

Kokoustauko päättyi kello 22.14.

## **13. Muut esille tulevat asiat**

Keskusteltiin Dekaanin illallisen järjestelyistä.

Pohdittiin mahdollisesti järjestettävää ohjelmaa HYY150-festivaaleille. Päätettiin kysyä ideoita myös valiokunnilta.

Tiedotusvastaava Hoppu esitti pähkinän.

#### **14. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 5.3.2018 kello 18.00.

Todettiin puheenjohtaja Falleniuksen olevan pullavuorossa.

#### **15. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Fallenius päätti kokouksen kello 22.41.

#### **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Jemina Fallenius  
Puheenjohtaja

---

Sara Antonacci  
Sihteeri